
Zápis č. 19/11/2021 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
11. novembra 2021 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: J. Balaščák, T. Caban, Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, 
Martin Kákoš, Jarmila Mikušová,  
Neprítomní: Jozef Chudík, Martin Kabát, J. Uličiansky 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan –riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnili J. Chudík, M. Kabát a J. Uličiansky. 
K návrhu rokovania neprišli žiadne pripomienky. 
Navrhol doplniť do rokovania dva body, ktoré súvisia s aktuálnym dianím: 
Bod č. 2: Reakcia Rady RTVS na uznesenie VKM č. 131 z 9.11.2021 
Bod č. 3 Aktuálna situácia v SOSR (závery z rokovania VKM 8.11.2021) 
M. Kákoš navrhol, aby sa bod týkajúci SOSR prerokoval v bode Operatívne informácie. 
I. Gallo vysvetlil, že je podľa neho dôležité, aby bol tento bod ako samostatný, aby bolo 
zjavné, že sa rada týmito vecami zaoberá a nebolo to iba niekde vsunuté v operatívnych 
informáciách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 185/2021: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Reakcia Rady RTVS na uznesenie VKM č. 131 z 9.11.2021 (spravodajca I. Gallo) 
3. Aktuálna situácia v SOSR (závery z rokovania VKM 8.11.2021) (spravodajca J. 

Balaščák) 
4. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
5. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
6. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Kabát);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

7. Súbor opatrení RTVS vyplývajúcich zo záverov kontroly NKÚ v RTVS – v zmysle 
uznesenia Rady RTVS č. 184/2021 (spravodajca: Dozorná komisia Rady RTVS a M. 
Kákoš) 

8. Informácia o stave projektu Generál (spravodajca T. Caban) 
9. Priebežná informácia o projektoch v Centrálnom registri námetov RTVS (spravodajca 

M. Kákoš) 
10. Vyhodnotenie vysielania relácie Byť zdravý je výhra (D. Hushegyiová) 
11. Vyhodnotenie 37. ročníku pesničkovej súťaže Košický zlatý poklad (spravodajca M. 

Kákoš) 
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12. Sťažnosti a podnety 
13. Rôzne 

 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / M. Kákoš /  
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Reakcia Rady RTVS na uznesenie VKM č. 131 z 9.11.2021 (spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo informoval, že VKM na rokovaní 9.11.2021 opätovne prijal uznesenie, že Rada RTVS 
si neplní zákonné povinnosti. Konštatoval tak v súvislosti s prerokovaním správy NKÚ 
o výsledku kontroly v RTVS. Považuje za potrebné, aby sa tým rada bezodkladne zaoberala 
a zaujala k tomu stanovisko. Požiadal o spracovania stanoviska Dozornú komisiu, avizoval, 
že dá spracovať stanovisko aj do externého prostredia, ale pre krátkosť času sa nepodarilo 
tieto stanoviská zabezpečiť. Preto predpokladá, že sa bude pokračovať v prerokovávaní 
tohto bodu aj na rokovaní 16.11.2021, kedy by už stanoviská mali byť k dispozícii. 
Zhrnul, že uznesením VKM z 12.5.2020 , ktoré navrhol K. Čekovský, VKM konštatoval, že 
rada si neplní zákonné povinnosti. 
Rada na to reagovala na rokovaní 27.5.2020, kde bol prítomný aj B. Kollár. Na základe tejto 
akcie sa potom uskutočnil audit MK SR. Rada RTVS prijala uznesenie: 
Rada RTVS: 

a) považuje uznesenie Výboru NR SR pre kultúru a média zo dňa 12.5.2020 za 
neodôvodnené, nakoľko vychádza z neoverených a kompetentnými kontrolnými 
orgánmi neverifikovaných údajov. Zároveň predmetné uznesenie nekonkretizuje 
údajné porušenie povinností Rady RTVS ako orgánu dohľadu v zmysle zákona č. 
532/2010.   Z toho dôvodu žiada Rada RTVS Výbor NR SR pre kultúru a média 
o prehodnotenie obsahu uznesenia zo dňa 12.5.2020, 

b) vníma uznesenie prijaté Výborom NR SR pre kultúru a médiá vzhľadom na absenciu 
faktami podloženej argumentácie o údajných pochybeniach Rady RTVS ako zásah 
do zákonných kompetencií jedného zo štatutárnych orgánov RTVS a považuje ho za 
politicky motivovaný tlak, ktorý ohrozuje nezávislosť Rady RTVS ako aj samotného 
verejnoprávneho vysielateľa. 

 
Ďalšie uznesenie o porušení zákona Radou RTVS prijal VKM 19.10.2020. Rada RTVS na to 
reagovala na rokovaní 20.11.2020. Išlo o výstup z kontroly MK SR a že RTVS nedodržala 
Štatút v prípade M. Ťapáka. Rada vtedy k tomu prijala rozsiahle stanovisko. 
Týmto chcel iba poukázať na kontext, že nejde o prvý krok, ktorým chce niekto spochybniť 
Radu RTVS. Je presvedčený, že je to len politicky motivovaný krok, pretože na ostatnom 
rokovaní rady sa detailne prešli závery kontroly NKÚ, kde sa nekonštatovalo nejaké 
porušenie zákona. Myslí si, že Rada RTVS nemôže zodpovedať za akékoľvek formálne 
pochybenie manažmentu RTVS. Už vtedy avizoval, že K. Čekovský chce na rokovaní VKM 
opätovne predložiť uznesenie, že Rada RTVS si neplní zákonné povinnosti. Pripomenul, že 
ak by sa na tomto uzniesla NR SR 2 krát v priebehu polroka, tak Rada RTVS padá ako 
celok. 
M. Kákoš informoval, že sa zúčastnil rokovania VKM 3.11.2021, kde K. Mitrík predkladal 
správu NKÚ. Uviedol, že rokovanie prebiehalo v nedôstojných podmienkach a vo chvíli, kedy 
sa riešili podstatné veci, tak tam sedeli 3 poslanci. Vidí sa mu zvláštne, že následne sa o tom 
hlasovalo na druhý deň a hlasovali o tom poslanci, ktorí sa toho rokovania nezúčastnili. K. 
Mitrík podľa neho na VKM uviedol, že ak by bolo konštatované porušenie zákona, tak by 
museli dať podnet na štátny audit a ten by sa podľa K. Mitríka na základe týchto zistení tým 
ani nezaoberal. Zdá sa mu, že celé jednanie VKM bolo v tomto prípade minimálne 
nekorektné. 
D. Hushegyiová súhlasí s M. Kákošom. Myslí si, že Rade RTVS neostáva nič iné, len 
pracovať najlepšie podľa svojho svedomia a vedomia. 
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I. Gallo uviedol, že je potrebné počkať na právne stanoviská z externého prostredia a od 
Dozornej komisie a potom sa prijme nejaké uznesenie. Je za to, aby sa poslal vysvetľujúci 
list predsedovi NR SR. Navrhuje poslať list aj na Ústavný súd s požiadavkou o radu, akým 
spôsobom sa môže rada brániť. 
J. Balaščák uviedol, že je aj možnosť, že rada sa bude zaoberať obsahom predmetnej 
správy NKÚ a v spolupráci s RTVS sa snažila hľadať spôsoby nápravy a riešenia. Snaží sa 
na to pozerať vecne a riešiť to, čo rada vie ovplyvniť. 
I. Gallo upozornil, že už dnes na rokovaní je zaradený bod k opatreniam RTVS na základe 
výsledkov kontroly NKÚ. Považuje za potrebné sa takejto politickej svojvôli brániť, ale rada 
bude ďalej dozerať na to, akým spôsobom sa budú realizovať nápravné opatrenia. Doplnil, 
že aj včera doplnil do databázy návrh bodu o procese vnútornej kontroly dodržiavania 
internej dokumentácie riadenia.  
M. Kákoš uviedol, že možno nastal čas, aby sa na pôde RTVS začala nejaká 
celospoločenská debata na tému budúcnosti verejnoprávnych médií aj za účasti zástupcov 
EBU a zahraničných odborníkov. Myslí si, že teraz dochádza k flagrantnému porušovaniu 
zákona č. 532/2010 o RTVS vo vzťahu parlament a verejnoprávne médium. 
T. Caban si myslí, že žiadosť na Ústavný súd je zbytočná, pretože súdy neposkytujú 
vysvetlenia a ani tam nie je možné napadnúť uznesenie VKM. 
I. Gallo uviedol, že to myslel ako deklaratívny krok. 
J. Mikušová uviedla, že rada by sa mala obrátiť na vedenie NR SR a tam by mal smerovať 
dopyt, upozornenie a žiadosť o spätnú väzbu.  
J. Rezník podporuje navrhované kroky rady, pretože vedenie RTVS sa vždy k VKM správalo 
v súlade s pravidlami. Vždy, keď bol pozvaný, tak prišiel a vysvetľoval. To, čo sa deje teraz, 
nemá nič spoločné s racionálnou debatou. Uviedol príklad z ostatného rokovania, kedy sa 
prijalo stanovisko nie v deň, keď sa konalo vysvetľovanie veci a stanovisko bolo pripravené 
skôr ako sa rokovanie uskutočnilo. Z tohto dôvodu si myslí, že rada by mala signalizovať, že 
to, čo sa deje na VKM nie je v súlade s pravidlami. 
I. Gallo v zmysle návrhu M. Kákoša predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 186/2021: 
Rada RTVS odporúča GR RTVS zorganizovať na pôde RTVS medzinárodnú konferenciu 
o budúcnosti verejnoprávnych médií v SR s dôrazom na vzťah politického prostredia 
k verejnoprávnym médiám. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
I. Gallo prerušil rokovanie o tomto bode s tým, že sa bude pokračovať 16.11.2021, resp. keď 
budú k dispozícii právne stanoviská. 
 
3. Aktuálna situácia v SOSR (závery z rokovania VKM 8.11.2021) (spravodajca J. 

Balaščák) 
I. Gallo informoval, že tento bod opäť vyplynul z rokovania VKM, ktoré bolo 8.11.2021 
a zúčastnil sa na ňom GR RTVS, zástupca odborov pri SOSR a aj zástupcovia SOSR p. 
Valovič a p. Lenárd. Riešila sa téma finančného ohodnotenia v SOSR. Tu by som rád 
poznamenal, že Rada RTVS sa situáciou v SOSR zaoberala na rokovaní 1.7.2021, kde si 
rada prešla túto problematiku komplexne. Spomenul, že diskusia sa niesla v pozitívnom 
duchu, že za posledné 3 roky sa urobili viaceré kroky, ktoré mali ovplyvniť činnosť SOSR. 
Zvýšil sa stav o 16 členov, zvýšili sa platy o 200€ a investovalo sa do nástrojov približne 600 
tis. €. Skonštatoval, že roky predtým sa v SOSR neriešilo nič, preto ho prekvapila terajšia 
iniciatíva na pôde NR SR. Pozvaní na dnešné rokovanie boli aj šéfdirigent SOSR a zástupca 
odborov pri SOSR a obaja sa ospravedlnili.  
M. Kákoš považuje uznesenie VKM k SOSR za absolútne nezákonné, pretože RTVS má dva 
orgány a to GR RTVS a Rada RTVS. Nevie o tom, že by mal VKM o niečom rozhodovať. 
Rada RTVS má podľa zákona VKM predkladať výročnú správu raz ročne a nič iné. 
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Uznesenie VKM, ktoré niečo ukladá GR RTVS je absolútne neakceptovateľné. Partnerom 
VKM je výlučne Rada RTVS a GR RTVS tam podľa neho nemá ani chodiť. Odmieta 
akceptovať takýto brutálny zásah do nezávislosti verejnoprávneho média. 
J. Rezník uviedol, že potom, ako si preštudoval predmetné uznesenie VKM, tak ho považuje 
za nevykonateľné. Tiež si myslí, že partnerom pre VKM je Rada RTVS. Spomenul, že keď 
prišiel na VKM, tak výbor bol neuznášaniaschopný a predseda VKM skonštatoval, že keď sa 
už stretli, tak nech aspoň neformálne podebatujú. Debata trvala asi hodinu a pol, kde 
predložil všetky informácie, ktoré sú aj v dnešnom materiáli a v pokoji sa všetci rozišli. 
Oznámil aj, že od januára stúpne počet členov SOSR o ďalšie 4 miesta. Uvedomuje si, že 
platy v SOSR ešte stále nedosahujú úroveň, akú by si všetci želali, ale za posledné 3 roky 
v rámci RTVS bol najstrmší nárast práve v SOSR. O to väčšie prekvapenie bolo, keď si na 
ďalší deň prečítal informáciu, že VKM k tomu prijal uznesenie, pretože on na žiadnom 
oficiálnom rokovaní VKM ani nebol, keďže vtedy to K. Čekovský nazval neformálnou 
debatou. Bude trvať na tom, aby v budúcnosti VKM dodržiaval všetky náležitosti. Bude sa 
však bez ohľadu na všetko naďalej zodpovedne zaoberať SOSR.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 187/2021: 
Rada RTVS sa oboznámila s uznesením Výboru NR SR pre kultúru a médiá č. 132 
z 9.11.2021 a konštatuje, že: 

a) Rada RTVS venuje činnosti SOSR primeranú pozornosť (viď zasadnutie Rady RTVS 
1.7.2021),  

b) za posledné 3 roky došlo k zvýšeniu úväzku hráčov SOSR, počtu členov SOSR o 16 
miest a k nákupu nových hudobných nástrojov v hodnote 563 tis. €, 

c) mzdové ohodnotenie členov SOSR je nedostatočné, čo však vyplýva 
z podfinancovania RTVS, 

d) žiada GR RTVS, aby predkladal Rade RTVS správu o činnosti SOSR v polročnej 
periodicite, vždy do 40 od skončenia polroka. 

 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / M. Kákoš /  
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatných rokovaní nemajú charakter plnenia, resp. sú 
splnené. Všetky uznesenia boli splnené, uzneseniu č. 172 ešte neuplynul termín (správa 
k národnostnému vysielaniu). K zápisom neprišla žiadna pripomienka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 188/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

163.  Nevyhodnocuje sa.  

164.  Nevyhodnocuje sa.  

165.  Nevyhodnocuje sa.  

166.  Nevyhodnocuje sa.  

167.  Nevyhodnocuje sa.  

168.  Nevyhodnocuje sa.  

169.  Nevyhodnocuje sa.  

170.  Nevyhodnocuje sa.  

171.  Nevyhodnocuje sa.  

172.  Termín neuplynul. Správa národnostné vysielanie 

173.  Nevyhodnocuje sa.  

174.  Nevyhodnocuje sa.  
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175.  Nevyhodnocuje sa.  

176.  Splnené.  

177.  Nevyhodnocuje sa.  

178.  Nevyhodnocuje sa.  

179.  Nevyhodnocuje sa.  

180.  Nevyhodnocuje sa.  

181.  Nevyhodnocuje sa.  

182.  Nevyhodnocuje sa.  

183.  Nevyhodnocuje sa.  

184.  Splnené.  

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Nikto neprejavil záujem vystúpiť v tomto bode.  
 
6. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala ekonomické ukazovatele za mesiac júl: 
„RTVS k 31.10.2021 dosiahla celkové príjmy vo výške 150,61 mil.€, čo predstavuje 93,48 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.10.2021 sumu 66,94 mil.€, čo predstavuje plnenie na 90,82 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2021. V porovnaní s mesačným 
plánom ide o vyššie čerpanie vo výške 1,28 mil.€, ktoré vzniklo predovšetkým úspešným 
vymáhaním starých dlhov.  Do 31.10. 2021 RTVS obdŕžala 7,00 mil. € za staré dlhy týkajúce 
sa obdobia do 31.12.2020.  
RTVS komunikuje s MK SR v súvislosti s dofinancovaním vyššieho výpadku na úhradách 
ako je rozpočtovaných 8 mil.€ v súvislosti s prijatím novely zákona č. 314/2019 Z. z., ktorá 
oslobodila od 1.1.2020 od platenia úhrady poberateľov dôchodkových dávok a dávok v 
hmotnej núdzi. Na základe poslednej aktuálnej analýzy ročný výpadok sa odhaduje vo výške 
11,35 mil.€ t.j. vyšší výpadok vo výške 3,35 mil.€. 
 

 
počet úľava 

2021 - 
počet 

mesiacov 
výpadok 

výpadok 
rok 2021 mesačne 

Počet oslobodených platiteľov 2,32 
eur 291 329 

                          
2,32 
€  12 

    8 110 599 
€    675 883 €  

Počet oslobodených platiteľov 4,64 
eur v 2020 49 791 

                          
4,64 
€  12 

    2 772 363 
€    231 030 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 01/2021 1 376 

                          
4,64 
€  12 

         76 616 
€        6 385 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 02/2021 1 333 

                          
4,64 
€  11      68 036 €       6 185 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 03/2021 1 163 

                          
4,64 
€  10      53 963 €       5 396 € 
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Počet platiteľov 4,64 eur od 04/2021 1 173 

                          
4,64 
€  9      48 984 €       5 443 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 05/2021 1 320 

                          
4,64 
€  8      48 998 €       6 125 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 06/2021 1 130 

                          
4,64 
€  7      36 702 €       5 243 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 07/2021 1 202 

                          
4,64 
€  6      33 464 €       5 577 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 08/2021 1 289 

                          
4,64 
€  5      29 905 €       5 981 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 09/2021 1 203 

                          
4,64 
€  4      22 328 €       5 582 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 10/2021 1 400 

                          
4,64 
€  3      19 488 €       6 496 € 

Výpadok k 31.10.2021 353 709     
 11 321 447 
€    965 326 €  

Predpoklad - Počet platiteľov 4,64 
eur oslobodených od 11/2021 do 
12/2021 4 211 

                          
4,64 
€    

         29 227 
€      19 539 €  

SPOLU: 357 920 
  

  11 350 674 
€    984 866 €  

Rozpočet 2021 - kompenzácia 
 

                         
     8 000 
000 €  

 

Výpadok v rozpočte na rok 2021 
   

     3 350 
674 €      

 
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 9,93 mil. € t.j. plnenie na 85,19 %. 
Plnenie sa pohybuje na úrovni mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.10.2021 sumu 36,74 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 25 546 948 € v štruktúre STV 21 
546 948 € a SRo 4 000 000 €. V máji RTVS obdržala aj investičnú časť Zmluvy so štátom 
v plnej výške 3 mil.€. V auguste RTVS obdržala aj kompenzáciu časti výpadku úhrad vo 
výške 8 mil.€, ktorú MK SR poskytlo RTVS na základe zákona č.468/2019 Z.z. o štátnom 
rozpočte na rok 2021. Vo februári RTVS obdŕžala finančné prostriedky v súvislosti s 
projektom obnovy administratívnej budovy Košice za účelom jej energetickej efektívnosti 
(eurofondy) vo výške 141 525 € v štruktúre investície v sume 134 583  € a bežný príjem vo 
výške 6 942 €. Ide o projekt, ktorý bol ukončený v roku 2020 avšak poslednú refundáciu 
RTVS obdŕžala (z dôvodu COVIDu) až tento rok. V sledovanom období  RTVS obdŕžala aj 
finančné prostriedky z Ministerstva vnútra spolu vo výške 1 148 € v súvislosti s 
refinancovaním časti výdavkov použitých na zabezpečenie celoštátneho screaningového 
testovania. V októbri RTVS obdržala prvé refundácie bežných výdavkov (predovšetkým 
mzdy) na projekt Kreatívne centrum vo výške 51 651 € v štruktúre KC Bratislava vo výške 
40 705 € a KC Banská Bystrica vo výške 10 946 €.   
Celkové výdavky RTVS k 31.10.2021 predstavovali sumu 105,73 mil.€, t.j. 65,71 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 103,46 mil.€ - plnenie 
na 68,59 % a kapitálové výdavky sú vo výške 2,27 mil. € - plnenie na 22,57 %.   
Celkový prebytok bol vo výške 44,88 mil. €.  K sledovanému obdobiu boli záväzné 
ukazovatele dodržané.“ 
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M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasové vysielanie v poslednom období. Informoval, že 
vyvrcholili oslavy 95. výročia rozhlasového vysielania galavečerom, ktorý odvysielala aj STV. 
I. Gallo sa spýtal, ako sa bude reagovať na úmrtie M. Žbirku. 
M. Dzurjanin predstavil programy, v ktorých sa tomu budú venovať. 
A. Šulík odprezentoval televízne vysielanie za posledný mesiac. Takisto reagovali na úmrtie 
M. Žbirku okamžite odvysielaním dokumentu. Informoval o vysielaní pri príležitosti 65. 
výročia televízneho vysielania.  
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že sa informovalo o všetkých aktuálnych témach. 
Spomenul hlavné témy, ktoré rezonovali v spravodajstve v mesiaci október.  
M. Hajko uviedol, že vysielanie pokrylo všetky podstatné udalosti v športe. Najväčší záujem 
bol o futbalovú kvalifikáciu a o prvé preteky P. Vlhovej.  
D. Jančovič odprezentoval návštevnosť webu RTVS v októbri.  
H. Radová odprezentovala údaje sledovanosti hlavných spravodajských relácií. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 189/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS.  
 

Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiadny materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval predložený materiál. Informoval o všetkých verejných obstarávaniach, 
ktoré prebiehajú.  
J. Mikušová informovala, že to bolo prerokované na DK a odporúčajú zobrať na vedomie. 
Pozornosť venovali predovšetkým súťažiam súvisiacich s kreatívnymi centrami.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 190/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že všetky zámery boli predrokované na DK a odporúča rade, aby boli 
zobrané na vedomie. Prebehla diskusia o zámeroch: spoločnosť Maya a ku koprodukčnej 
zmluve Robin. Informovala, že si DK vyžiadala zmluvu ku Good TV a požiadali o vysvetlenie 
navýšenia finančného vkladu na projekt Mária Terézia, ďalšie informácie k Záhady tela. 
Rovnako požiadali do budúcna, aby zámery obsahovali informáciu, kedy bol projekt vložený 
do CRN a rozhodnutie Dramaturgickej rady.  
I. Gallo sa spýtal, či sa pri už realizovaných projektoch robia dodatky, či aj tie idú cez CRN. 
A. Šulík uviedol, že zabehnuté a overené projekty už potom nechodia cez CRN, keďže 
napĺňajú to, prečo boli vybraté. Je to ale na malých programových radách, kde si to 
intendanti vyhodnocujú.  
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 191/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle 
§ 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS.  
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
T. Caban informoval, že DK sa na rokovaní zaoberala niektorými zmluvami podrobnejšie, 
konkrétne zmluvami č. 1 a 30. Informoval o podrobnostiach. Vyžiadali si podrobnejšie 
informácie k vybraným zmluvám.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 192/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Súbor opatrení RTVS vyplývajúcich zo záverov kontroly NKÚ v RTVS – 

v zmysle uznesenia Rady RTVS č. 184/2021 (spravodajca: Dozorná komisia 
Rady RTVS a M. Kákoš) 

M. Knut vysvetlil, že súbor opatrení vyplýva z výsledku kontroly NKÚ. Ide o niekoľko 
vnútorných smerníc. Termín je tam do 31.1.2021. Bude sa riešiť, akým spôsobom sa 
vyberajú veci do CRN. Ďalej sa rieši zmena vedenia dramaturgickej a programovej rady, tu 
prišlo k náprave takmer okamžite. Riešia sa aj zápisy z programových rád, dramaturgickej 
rady a porady manažmentu. Mení sa aj smernica o výrobe programov.  
T. Caban uviedol, že je predložený návrh opatrení k jednotlivým výčitkám. Za DK budú 
dozerať vyhotovovanie týchto interných dokumentov.  
M. Kákoš si myslí, že súbor opatrení akceptuje všetky vznesené pripomienky a zdôraznil, že 
ide o interné dokumenty. Je podľa neho potrebné upraviť interné predpisy, aby už k takýmto 
veciam nedochádzalo.  
I. Gallo poznamenal, že termín je do 31.1.2021, čiže by niektoré detailné a drobné 
pripomienky mohli realizovať hneď a nečakalo sa až do stanoveného dátumu.  
M. Knut vysvetlil, že ide o súlad jednotlivých smerníc a štatútov, keďže sa ide robiť veľká 
revízia všetkých smerníc. Uviedol, že tam, kde sa to bude dať, tak sa to urobí hneď. 
I. Gallo vyzval, aby sa zvážilo, či aj interné veci neprehnať cez CRN. Je podľa neho lepšie, 
v rámci transparentnosti, nastaviť pravidlá veľkorysejšie.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 193/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Súbor opatrení vyplývajúcich zo záverov 
kontroly NKÚ v RTVS. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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8. Informácia o stave projektu Generál (spravodajca T. Caban) 

Tento bod bol presunutý na nasledujúce rokovanie. 
 

9. Priebežná informácia o projektoch v Centrálnom registri námetov RTVS 
(spravodajca M. Kákoš) 

I. Gallo informoval, že tento materiál vyplynul z diskusie na posledných rokovaniach, kde sa 
rada zhodla na tom, že rada by mala mať pravidelný a podrobný sumár o námetoch, ktoré 
prechádzajú Centrálnym registrom námetov.  
J. Šulík, zodpovedný za CRN, odprezentoval predložený materiál. Pripomenul, že CRN 
vznikol v roku 2012. Teraz už funguje na elektronickom systéme. Vysvetlil, ako prebieha celý 
proces v CRN. 
I. Gallo navrhol, aby sa tam stanovil termín, do kedy bude námet vyhodnotený, aby aj ľudia 
z externého prostredia vedeli, do kedy to bude vyhodnotené. 
J. Šulík odpovedal, že v pripravovanej smernici bude termín stanovený. Odprezentoval aj 
štatistiku v rámci CRN za rok 2020. Odprezentoval aj cielené výzvy, ktoré sa vyhlásili tento 
rok. Výzvy boli predovšetkým pre mladých umelcov a boli veľmi úspešné.  
M. Kákoš ako spravodajca uviedol, že rada tu nie je na to, aby posudzovala konkrétne tituly. 
Za kameň úrazu považuje to, že väčšina výčitiek NKÚ bola k titulom, ktoré sú z interného 
prostredia. Myslí si, že interné prostredie nemá čo byť v CRN. Vždy podľa neho sú 
kompetentní pracovníci, ktorí v rámci svojich povinností majú predkladať námety. Nechápe, 
prečo takýto človek, ktorý si plní týmto svoje pracovné povinnosti by mal byť súčasťou 
nejakého súťažného prostredia. CRN má podľa neho slúžiť výlučne pre externé prostredie. 
Domnieva sa, že pri úprave štatútu CRN treba jednoznačne definovať, že slúži výlučne pre 
externé prostredie. Myslí si, že ak by v štatúte nebolo to nešťastné slovo „interné“, tak by 
NKÚ v rámci CRN nemal čo vytknúť.  
A. Šulík uviedol, že to vníma tak, že to vzniklo kvôli ochrane autorských práv a aby 
nedochádzalo k spripodobeniu námetov.  
I. Gallo uviedol, že ale potom je to potrebné vysvetliť v internej dokumentácii riadenia, aby to 
bolo každému jasné a nikto to nemohol spochybniť. Navrhol, aby sa v RTVS celkovo pozreli 
na dokumentáciu riadenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 194/2021: 
Rada RTVS prorokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch 
v Centrálnom registri námetov RTVS. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Členovia Rady RTVS sa dohodli, že body č. 10 a č. 11 presunú na najbližšie rokovanie rady. 
 
10. Podnety a sťažnosti 
Členovia Rady RTVS prebrali doručenú korešpondenciu a dohodli si spôsob jej vybavenia.  
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11. Rôzne  
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 17.11.2021. 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

